
REFERAT FRÅ FAU-MØTE VED VIKESÅ SKULE

Onsdag 18.01.2022 Klokka 19:30

Til stades: rep. 1.trinn, 2.trinn, 3.trinn, 4.trinn,5.trinn, 6.trinn, 7.trinn, 8.trinn, 9.trinn og 10.trinn
Frafall: ingen

Sak nr Ansvar

01 Velkommen v/FAU leiar FAU

02 Informasjon om aktuelle saker
● Vedteke budsjett

○ Ingen endringar frå opprinneleg forslag som vart gått
gjennom på sist FAU. Godt fornøyd

● Leksebevisst skule
○ Skriv er under utarbeiding, ferdig til neste FAU. Punktlister,

heile kollegiet går gjennom. Når dokumentet er ferdigstilt
tas det med til FAU.

Rektor

03 Prøver og undersøkingar
● Elevundersøkinga

○ Ny løysing dette året for å ivareta anonymitet betre. Tala
blir derfor ikkje publisert før 20.januar. Tar dette grundiger
på SU SMU

● Foreldreundersøkinga
○ Gode resultat, oversnittet for Rogaland. Svarprosenten er

på 40%.
○ Ekstra gledeleg at SFO har gjort eit hopp, ligg no veldig

godt an på undersøkinga.
● Nasjonale prøver

○ I snitt gode resultat på alle 3 trinn. Lesing 9.trinn er noko
låg, medan rekning er rundt landssnittet. 5 trinn rett rundt
snittet på alt og 8.trinn over snittet på alle 3 prøver. Godt
fornøyde med desse resultata. Få elever som er unntatt
prøvene.  Bruker resultat for å planlegge undervisning
videre, og kor ein skal legga ekstra ressurser.

Rektor

04 Bursdagsfeiringar
● For å bidra til sosial tryggleik har skulen alltid oppfordra til

invitasjon på objektive kriterie på barneskule. Det er behov for at
dette og inkluderar 8.trinn som er eit sårbart år for mange. 9. og
10.trinn kan vera meir fritt. Skulen styrer ikkje bursdagsfeiring, men
ønsker om å komme med føringer til foreldre, og oppfordrer til å
tenke fellesskap og passe på ingen fell utanfor. Kan vera
utfordrande når det er to paralleller dersom nokon ønsker å ha



enkelte frå den andre gruppa. Men det er sårt for barna som fell
utenfor. Tema på foreldremøte på 7.trinn og starten på 8.trinn.
FAU-gruppa syns det er bra at det blir oppfordra til at man tenker
på fellesskapet, men det må vera opp til kvar heim korleis det blir
løyst.

Veen/Sundvor buss - utfordringar fleire gonger med skyss til skulen
● Elever har rett på skyss. Skulle hatt en back up dersom slikt skjer i

framtida. FAU lager brev til Kolombus for å høyre om back
up-løysing.

Foredragshaldar årsmøte
● Budsjett - Bertha Lende Rød (fuel-box) er ønska som

foredragsholder. Ønsker at det er ope for begge skular. Rektor seier
at dette må kunne la seg gjera.

FAU- saker  (uten rektor)

05 ● Årsmøte

○ Valnemnd må på plass for å finna ny FAU-leiar

■ 3 stykk fra FAU (Heidi, Hege, ) Undersøk om det er

faste klasser som skal vera i valgnemd.

○ Ønsker FAU ein foredragshaldar?

■ Bertha Lende

FAU

06 ● Saker til SU/SMU? Sosialkveld for barneskulen til våren. Tas opp att
på neste FAU-møte.

07 ● Plan for aktivitetar på klasseavslutning
○ Skal det ligge faste avslutningsaktiviteter på dei ulike

trinna? FAU-kontakter informerer at det skal lagast ein
festkomite for ein klassefest til jul, og ein klassefest til
sommeren.
Det som ligg fast per nå er teatertur i 6.klasse om hausten,
og tur til Måen våren 6.klasse. Dette tenker FAU godt kan
fortsette, men då er det ikkje behov for at det blir
klassefest til jul. Desse aktivitetane må informerast om på
foreldremøte om hausten.
FAU oppfordrer ellers til å bruke nærmiljøet for å laga
kjekke klassefester.

08 ● Informasjon frå FAU leiar
o Evaluering julelunsj

Nok mat. Innspel om at elevane kjem litt tett, men ellers
gikk dette greit. (ungdomsskulen)
Tar litt lengre tid for å dei små å gå gjennom buffeten, så
neste år blir det satt opp to stasjoner. Gjør litt om på
organisering for barnetrinnet, nokon før langfri, og nokon
etter.


